
Powiatu. Propozycje Zarzadu Powiatu obejmuja skladniki wynagrodzenia Starosty

z tzw. górnej pólki, tzn. proponuje sie stawki maksymalnie dopuszczane przez

ustawe. Niestety ze smutkiem stwierdzam, iz brak umiaru w propozycjach Zarzadu

okresla stan swiadomosci tej wladzy.

Wysoka Rado! Wnosze o ustalenie wynagrodzenia dla Starosty wedlug

nastepujacych skladników:

. wynagrodzenie zasadnicze - 3.800zl,

. dodatek funkcyjny - 1.400zl,

. dodatek stazowy - 760zl,

. dodatek specjalny - 1.040zl.

Razem daje to kwote 7.000zl, a nie 9.330zl brutto. Wynagrodzenie na

zaproponowanym przeze mnie poziomie sprawi, ze funkcjonowanie Starostwa bedzie

znacznie tansze. Bedzie to zgodne z idea wypowiadana w Radiu Ziemi Wielunskiej

przez przedstawiciela koalicji. Zgadzam sie z Przewodniczacym Rady Powiatu, ze

w braniu spolecznych pieniedzy potrzebny jest umiar i rozsadek. Dziekuje.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Czy w tym punkcie ktos chcialby jeszcze zabrac glos? Prosze, radny Adamski.

Radny Zygmunt Adamski - Panie Przewodniczacy! Panie i Panowie Radni!

Aby ustalic prawidlowa zaplate za prace trzeba brac pod uwage to czy sie nalezy

i ile sie nalezy za wykonana prace. Nie moze byc wciaz aktualne glosne w PRL-u

haslo "Czy sie stoi, czy sie lezy 2.000zl sie nalezy". W przypadku pelnienia funkcji

publicznych sprawa wyglada jeszcze powazniej, bo decydujemy o wydatkach

publicznych. Co innego jest w firmie, która musi zarobic, zeby wyplacic

wynagrodzenie. Tutaj tych pieniadze sie nie zarabia, je sie tylko dzieli. Wazne jest

czy zarzadzajacy tym budzetem dobrze dziela, czy umieja dzielic czy tez nie. Za to

sie wynagradza m.in. wójta, zastepce, urzedników itd. Mimo tego, ze nie otrzymalem

zadnych danych na temat finansów powiatu, pozwolilem sobie, zapoznac sie

z ksztaltem budzetu obowiazujacego w 2006r. i propozycjami budzetu na rok 2007.

Analizujac zapisy budzetów doszedlem do jednego wniosku: powiat wielunski jest

ogromnie zadluzony, zostala uruchomiona spirala zadluzenia. Postaram sie to

udowodnic i wykazac. Nie jestem kims, kto z budzetem zapoznaje sie tylko doraznie.

Mialem okazje wspóltworzyc przynajmniej 12 budzetów w gminie Wielun. Jakie sa

róznice i podobienstwa miedzy tymi budzetami? W przypadku budzetu gminy ponad

60% dochodów stanowily dochody wlasne, a pozostale - dotacje i subwencje.
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W przypadku budzetu powiatu jest inaczej, zdecydowana wiekszosc dochodów to sa

dotacje czy subwencje, albo inaczej srodki z góry przeznaczone. Jezeli

w tegorocznym budzecie w wysokosci 38.559tys.zl na oswiate i wychowanie

zapisana jest kwota ponad 17mln.zl, na bezpieczenstwo publiczne i ochrone

przeciwpozarowa ponad 2mln.zl. i na pomoc spoleczna ponad 5mln.zl, do podzialu

pozostaje niewielka kwota. A gdzie ona trafia? W zdecydowanej wiekszosci trafia ona

na administracje publiczna, czyli na funkcjonowanie urzedu. Jest to ogromna kwota

4.976tys.zl. Jak popatrzymy na nastepny dzial, np. transport i lacznosc, drogi

powiatowe to jest tylko 1.500.000zl, w tym administracja prawie 70Otys.zl.Jezeli taki

sposób wydatkowania pieniedzy jest prawidlowy, to ja mam ogromne zastrzezenia.

Jezeli dane, które przed chwila zacytowalem odniose do prognozy dlugu publicznego

to sytuacja wyglada znacznie grozniej. Na koniec 2005r., zgodnie z zapisami

budzetu, ogólem stan zobowiazan powiatu wynosil 28.313tys.zl. Zaraz ktos powie, ze

w kwocie tej jest 18mln.zl zobowiazan z tytulów poreczen i gwarancji. To prawda, ale

raty kredytowe plus odsetki to jest 9.844tys.zl, czyli tyle trzeba na pewno zaplacic i to

na pewno jest dlug powiatu, a z tych 18mln.zl moze sie okazac, ze za chwile one

stana sie wymagalne dla powiatu, bo ci którzy zaciagali kredyt przestana go splacac.

Oby nie, bo gdyby sie tak stalo, doszloby do bankructwa powiatu. Skonczylby sie

Zarzad, Rada, musialby wejsc zarzad komisaryczny. Takie jest niestety

niebezpieczenstwo, ale to jest stan na 2005r. Analizujac plan budzetu na 2007r.

okazuje sie ze stan zobowiazan, o którym mówilem w wysokosci 28mln.zl na koniec

2005r., na koniec 2006r. bedzie wynosil 28.640tys.zl, czyli o 300tys.zl wiecej, rosna

zobowiazania z tytulu kredytów i poreczen: bylo 9.844tys.zl, a jest 11.142tys.zl.

Spirala zostala uruchomiona. Co sie dzieje dalej? W roku 2007 bedziemy musieli

splacic kredytów, pozyczek wraz z odsetkami na kwote 3.179tys.zl. Skad wziac te

pieniadze? Zarzad zaproponowal zaciagniecie kolejnego kredytu zeby splacic kredyt

i odsetki wynikajace z wczesniej zaciagnietych kredytów. Jezeli tego typu

gospodarka, tego typu zarzadzanie finansami bedzie kontynuowane i z naszej strony

zostanie dane przyzwolenie na tego typu zarzadzanie, to prawdopodobnie nie

dotrwamy do konca kadencji, bo spirala dlugu spowoduje, ze przekroczy bezpieczne

granice. Zaznaczam, ze istnieje jeszcze niebezpieczenstwo wynikajace

z uruchomienia zobowiazan niewymagalnych wynikajacych z poreczen. Oby do tego

nie doszlo. Wobec tego moge stwierdzic, iz ksztaltowanie wynagrodzen na

maksymalnych poziomach jest nieporozumieniem, bo chcemy wynagradzac osoby,
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które pelnia funkcje zle zarzadzajac majatkiem publicznym. Przychylam sie do

propozycji radnego Ciacha zeby wynagrodzenie Starosty ustalic na

zaproponowanym przez niego poziomie nie wykluczajac mozliwosci wprowadzenia

korekt jezeli zarzadzanie finansami powiatu w najblizszym czasie ulegnie zmianie.

Dziekuje.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.
Czy ktos chcialby jeszcze zabrac glos? Prosze, radny Jasinski.

Radny Jaroslaw Jasinski - Panie Przewodniczacy! Panstwo Radni!

Analizujac materialy, które otrzymalem wczesniej stwierdzilem ze zdziwieniem, ze

tylko w przypadku jednej osoby tj. Starosty wynagrodzenie pozostaje na tym samym

poziomie. W przypadku pozostalych osób, których wynagrodzenie mamy ustalac

wszystkie skladniki ulegaja zmniejszeniu. Poniewaz jestem nowa osoba w Radzie,

chcialbym zapytac, jakimi kryteriami kierowal sie Zarzad ustalajac takie a nie inne

wynagrodzenie. Przychylam sie do wypowiedzi moich przedmówców, aby kierujac

sie aktem prawnym, który ustanawia widelki ustalic wynagrodzenie na najnizszym

poziomie. Byc moze sa jakies argumenty, których nie znamy, a które w uzasadnieniu

nie sa zawarte, które pozwolily pozostawic wynagrodzenie Starosty na tym samym

poziomie. Prosze o odpowiedz. Dziekuje.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Prosze Staroste o odpowiedz.

Pan Andrzej Stepien - Starosta Wielunski - niezrecznie wypowiadac sie

w swojej sprawie. Nie zostala zaproponowana obnizka wynagrodzenia, poniewaz

taka obnizke zaproponowalem Radzie rok temu obejmujac urzad Starosty

Wielunskiego. Rada Powiatu podjela wówczas decyzje o obnizeniu wynagrodzenia

o 700zl miesiecznie.

Radny KrzysztofOwczarek- przewodniczacyRady Powiatu- dziekuje.

Czy w tym punkcie ktos chcialby jeszcze zabrac glos? Nie widze. Proponuje

przeglosowac wniosek zgloszony przez radnego Ciacha. Kto jest za przyjeciem tegoz

wniosku, prosze o podniesienie reki.

Rada Powiatu odrzucila wniosek radnego Stanislawa Ciacha (7 glosów za,

1 wstrzymujacym i 11przeciwnych).
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Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - prosze

Komisje Uchwal i Wniosków o odczytanie projektu uchwaly.

Radna Grazyna Ryczynska odczytala projekt uchwaly, który stanowi zalacznik

do protokolu.

Radny KrzysztofOwczarek- przewodniczacyRady Powiatu- dziekuje.

Kto jest za podjeciem uchwaly w proponowanym brzmieniu, prosze o podniesienie

reki.

Rada Powiatu 11 glosami za, przy 7 glosach przeciwnych i 1 wstrzymujacym

podjela uchwale Nr 11/12/06 w sprawie ustalenia wynagrodzenia d/a Starosty

Wie/unskiego

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

Pkt 11

sokosc

Przewodnicz czlonkom

Zarzadu Powiatu i radnym.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - prosze, Pan
Starosta.

Pan Andrzej Stepien - Starosta Wielunski - Panie Przewodniczacy!

Wysoka Rado! Do otrzymanego projektu uchwaly chcialbym zglosic autopoprawke.
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Proponuje sie obnizenie wysokosci diety dla przewodniczacego Rady Powiatu z 65%

do 60% póltorakrotnosci kwoty bazowej, dla wiceprzewodniczacych Rady Powiatu

z 55% do 50%, dla czlonków Zarzadu Powiatu z 65% do 60%, dla zastepców

przewodniczacych komisji Rady Powiatu z 50% do 45%. Pozostale zapisy

w projekcie uchwaly pozostaja bez zmian. Czym kierowalismy sie podejmujac te

decyzje? Analizujac, na podstawie pozyskanych informacji, wysokosci diet

w powiatach sasiednich i stosunek diety przewodniczacego rady do diety radnego,

który jest tylko czlonkiem komisji, zaproponowalismy splaszczenie róznic miedzy

przewodniczacym Rady Powiatu, czlonkami Zarzadu, a radnymi, którzy sa tylko

czlonkami komisji. Dziekuje.

Radny KrzysztofOwczarek- przewodniczacyRady Powiatu- dziekuje.

Czy w tym punkcie ktos chcialby zabrac glos? Prosze, radna Maria Nowaczyk.

Radna Maria Nowaczyk - Panie Przewodniczacy! Kolezanki i Koledzy Radni!

Przygladajac sie propozycjom diet bulwersuje mnie proporcjonalnosc diety

przewodniczacego Rady Powiatu i czlonków Zarzadu Powiatu. Ich dieta jest na tym

samym poziomie. Moim zdaniem, biorac pod uwage obowiazki i kompetencje

przewodniczacego Rady Powiaty i obowiazki czlonków Zarzadu Powiatu, którzy tylko

przeczytaja i omówia material, który przygotuje przewodniczacy Zarzadu, czyli

Starosta, nie powinno tak byc. Jest to bardzo duza kwota. Z calym szacunkiem do

prac wszystkich radnych, wszystkich czlonków komisji czy Zarzadu uwazam, ze

kompetencje i obowiazki czlonków Zarzadu Powiatu nie sa az tak ogromne by

zaproponowana dla nich dieta byla równa diecie przewodniczacego Rady Powiatu.

Nie wiem jak to wyglada w innych powiatach, ale wydaje mi sie, ze w tym przypadku,

przepraszam za potoczne okreslenie, jest to zbyt duza przesada.

Kolejna uwaga dotyczy dysproporcji miedzy dieta ustalona dla przewodniczacych

komisji Rady Powiatu a dieta dla radnych. Jest to róznica ponad 500zl. Wiem, ze

przewodniczacy przygotowuje materialy na komisje, prowadzi je, ale czy ta róznica

nie jest zbyt duza? Nie wiem czy nie powinnismy przedyskutowac tych problemów

i to nie tylko na zasadzie, ze ktos z opozycji zglosil poprawke i nalezy to zawetowac.

Prosze kierowac sie zdrowym rozsadkiem. Szczególnie uderza mnie wysokosc

dwóch diet: przewodniczacego Rady Powiatu i czlonków Zarzadu. Bylo tak

w poprzednich kadencjach, ale czy nie warto sie temu przyjrzec i w tej kadencji to

zmienic? Dziekuje.
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Radny Stanislaw Ciach - zgadzam sie z propozycja Zarzadu Powiatu

odnosnie obnizenia diety do 777zl. W trakcie ostatniej kadencji dieta radnego

wynosila 1.295zl i zmniejszenie jej wysokosci o 40% jest uzasadnione spolecznie

i zgadza sie z oczekiwaniem wyborców. W ostatniej kadencji Rady Powiatu zostala

ustalona siatka diet dla radnych pelniacych funkcje kierownicze w Radzie Powiatu,

komisjach czy Zarzadzie Powiatu. Zostaly przyjete zasady sprawiedliwe, rzetelne,

uczciwe i przyjete w dobrej wierze, okreslajace pozycje kazdego z radnych.

Okreslaly, iz przewodniczacy Rady Powiatu i czlonkowie Zarzadu Powiatu pobierali

diete o 40% wyzsza niz zwykly radny, wiceprzewodniczacy Rady i przewodniczacy

komisji o 20% wyzsza, a wiceprzewodniczacy Komisji o 10%. Byly to zasady

uniwersalne i zgodne z dobrymi obyczajami.

Co proponuje koalicja PSL i Forum Samorzadowe? Dla przewodniczacego Rady

Powiatu i czlonków Zarzadu, czyli swoich, wzrost diety z 40% do 200%. Dla

wiceprzewodniczacych Rady i przewodniczacych komisji wzrost poborów z 20% do

150%, dla zastepców przewodniczacych komisji wzrost z 10% do 130 - 140%.Chce

zaprotestowac przeciw pojawiajacym sie zlym praktykom i checia dzialania w zlej

wierze. Chce poinformowac, iz w mysl prawa mandat kazdego radnego jest równy.

Niedopuszczalne jest umniejszanie wagi mandatu noszonego przez radnego spoza

porozumienia. Przewodniczacy Rady Powiatu w swoim wystapieniu radiowym tak

zapedzil sie w omawianiu oszczednosci, ze zapomnial powiedziec, ze dla siebie chce

wyzszej diety nie o 40% jak dotychczas, ale prawie o 200%. Mówie o diecie

szeregowego radnego. Zastanawialem sie, jakie nowe obowiazki i uciazliwosci

w sprawowaniu funkcji uzasadniaja az tak niebywala podwyzke. Sa zawody

szczególnego zaufania spolecznego jak np. sedziowie, prokuratorzy, policjanci. Do

tych zawodów zaliczylbym równiez funkcje przewodniczacego rady powiatu. Czy my

radni wyrzuceni poza obrzeza Rady Powiatu mamy podstawy do takiego zaufania

w stosunku do naszego Przewodniczacego? Mysle, ze postawa zaprezentowana

w radiu ujawnia problemy etyki umyslowej koalicji. Dlatego tez wnioskuje o przyjecie

nowej uchwaly ustalajacej wysokosci diet radnych wedlug dotychczasowych zasad

przyjmujac za podstawe kwote 777,03zl. I tak proponuje ustalic diety dla:

1. przewodniczacego Rady Powiatu w wysokosci 1.087,84zl (777,03zl plus 40%),

2. wiceprzewodniczacych Rady Powiatu w wysokosci 932,44zl (777,03zl plus 20%),

3. czlonków Zarzadu Powiatu w wysokosci 1.087,84zl (777,03zl plus 40%),
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4. przewodniczacych komisji Rady Powiatu w wysokosci 932,44zl (777,03zl plus

20%),

5. zastepców przewodniczacych komisji Rady Powiatu w wysokosci 854,73zl

(777,03 plus 10%)

6. radnych, zgodnie z naszym oczekiwaniem, w wysokosci 777,03zl,

7. radnych nie bedacych czlonkiem zadnej komisji w wysokosci 388,52zl.

Wysoka Rado! Jestem przekonany, iz wszystkich wybranych radnych cechuje

poczucie sprawiedliwosci, rzetelnosci i poszanowania zasad cechujacych

cywilizowane kraje. Jest to droga dla prawdziwych oszczednosci na dietach

wszystkich radnych, a nie tylko niektórych. Dziekuje.

Radny KrzysztofOwczarek- przewodniczacyRady Powiatu- dziekuje.

Radny Ciach mówiac o dietach radnych mówil o obnizce, natomiast mówiac o diecie

przewodniczacego mówil o podwyzce, co jest oczywista nieprawda. Powtórzyl to

kilka razy, poniewaz podobno nieprawda powtórzona kilka razy staje sie w oczach

ludzi prawda. Stwierdzam, ze dieta przewodniczacego Rady Powiatu jest

zmniejszona z prawie 1.900zl do 1.554zl, czyli jest to znaczna obnizka.

Dlaczego zaproponowalismy diete dla radnego w wysokosci 777zl, a nie na poziomie

1.200zl jak poprzednio? Wzielismy pod uwage wysokosc diet w pozostalych

powiatach. Radny Ciach chcialby, aby proporcja diety przewodniczacego Rady

Powiatu do diety radnego pozostala na poziomie 1,4. Nigdzie jednak radny, który ma

kilkakrotnie mniej obowiazków od przewodniczacego ma tylko nieznacznie mniejsza

diete. Jest to niezgodne z ustawa o samorzadzie powiatowym, która stanowi, ze diety

radnych sa róznicowane w zaleznosci od sprawowanych funkcji. Tabelka, która

otrzymala radna Nowaczyk obrazuje jak ksztaltuja sie diety w pozostalych powiatach.

Myproponujemy diete przewodniczacego Rady dwukrotnie wyzsza od diety radnego.

Tak jest w powiecie sieradzkim, zdunskowolskim. W powiecie poddebickim stosunek

diety przewodniczacego do diety radnego wynosi 2,5, w powiecie laskim 2,75,

w powiecie wieruszowskim 4, a w pajeczanskim 2,25. Zeby nie odbiegac znaczaco

od innych powiatów, chcemy ustalic diete przewodniczacego na poziomie

dwukrotnosci diety radnego. Radny Ciach zaproponowal diete dla przewodniczacego

Rady w wysokosci 1.080zl. Prosze spojrzec na kwoty podane w tabeli. W zadnym

powiecie przewodniczacy rady nie otrzymuje diety w wysokosci 1.080zl. Najnizsza

diete w wysokosci 1.100zl otrzymuje przewodniczacy rady w powiecie laskim, gdzie

radny ma 400zl. Nie ma tutaj zadnych dysproporcji, zadnych dzialan, które by
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w znaczacy sposób odbiegaly od pozostalych powiatów i burzyly sprawiedliwosc

spoleczna. W Pana wypowiedzi nastapila pomylka. Proponujemy zdecydowane

obnizenie diet i moze nie kazdemu sie to podoba, tzn. nikt wprost nie powie, ze nie

podoba mu sie tak niska dieta, próbuje to w inny sposób dezawuowac i w inny

sposób argumentowac. Uwazam, ze przedstawiona propozycja jest prawidlowa, ona

wychodzi naprzeciw oczekiwaniom i mysle, ze zostanie przyjeta. Dziekuje.

Radny Stanislaw Ciach - Panie Przewodniczacy! Ja nie wystepowalem

o podwyzke diet dla siebie, ani dla innych radnych. Wedlug mnie to i tak sa za

wysokie diety. Myslalem o obnizce diet 050%.

Zdumiewa mnie Pana stanowisko. Dla mnie pewnym nieporozumieniem jest to jak

Pan potrafi walczyc i przedstawiac argumenty zeby otrzymywac wysoka diete.

Dlaczego nie przedstawil Pan wysokosci wynagrodzenia starosty w innych

powiatach? Tego juz nie sprawdziliscie. Jestem zdumiony i zdziwiony, ze dla swoich

próbujecie dac jak najwiecej, natomiast my tylko, dlatego ze mówimy o pewnych

problemach, chcemy uczestniczyc w zarzadzaniu powiatem juz od samego poczatku,

jestesmy wyrzucaniu na boczny tor. Nie rozumiecie zadnej z naszych propozycji. Czy

macie monopol na wiedze? Dziekuje.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Prosze, Wiceprzewodniczacy Kowal.

Radny Józef Kowal - wiceprzewodniczacy Rady Powiatu - Panie

Przewodniczacy! Wysoka Rado! Przychylam sie do propozycji zgloszonych przez

Zarzad. W poprzedniej radzie bylem przewodniczacym komisji i wiem, jakie

obowiazki ma przewodniczacy, a jakie zwykly radny. Przewodniczacy nie tylko

prowadzi komisje, ale ma równiez obowiazki poza praca w radzie, uczestniczy

w róznego rodzaju spotkaniach pokrywajac koszty zwiazane z wyjazdami,

z organizacja prac.

Na samym poczatku chcialem dzialac spolecznie w radzie i nie pobierac w ogóle

diety, ale pózniej zdecydowalem, ze otrzymana diete przekaze na cele wedlug mnie

sluszne. Czesc radnych tak wlasnie robila. W roku 2005 jak rejestrowalem wydatki to

sie okazalo, ze jeszcze raz tyle wydalem niz wzialem z rady i tak proponuje robic.

Gdy bedziemy tylko zmniejszac diety moze sie okazac, ze tych pieniedzy nie starczy

nawet na drobne upominki, które zawsze przekazywalismy uczestniczac w róznych

spotkaniach.
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Radny Ciach powiedzial, ze chcemy tylko dac swoim. Przeciez nie znamy jeszcze

przewodniczacych komisji. Nie zabralismy, jako koalicja, zadnych stanowisk. Nie

mozna tak mówic. Dziekuje.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Prosze, radna Nowaczyk.

Radna Maria Nowaczyk - Panie Przewodniczacy! Dieta radnego wynosi

777,03zl. Jesli radny bedzie dzialal w dwóch komisjach, czy ta dieta bedzie wówczas

wieksza, czy tez pozostanie na tym samym poziomie?

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - niezaleznie

od ilosci komisji, w których radny bedzie pracowal dieta pozostanie na tym samym

poziomie. Moze nastapic tylko obnizenie diety w zwiazku z nieobecnoscia na

posiedzeniu.

Czy w tym punkcie ktos chcialby jeszcze zabrac glos? Prosze, radny Adamski.

Radny Zygmunt Adamski - dobrze byloby gdybysmy zrezygnowali z diet.

Znam sytuacje samorzadów na zachodzie gdzie radni funkcjonuja na zasadzie

nieodplatnej. Prestizem jest to, ze sie jest radnym. Funkcjonuje to w Niemczech, we

Francji.

Na poczatku utworzenia samorzadów w roku 1990, pamietam ten czas, sesje

odbywaly sie w soboty, zeby nie zabierac czasu w pracy. Pózniej, kiedy sesje byly

organizowane w dni robocze, diety byly symboliczne na poziomie diet wyplacanych

z tytulu podrózy sluzbowych. Skok na kase rozpoczal sie w roku 1998, kiedy

utworzono powiaty. Wtedy zaczeto podbijac pileczke, jezeli chodzi o wynagrodzenia.

Potem parcie bylo równiez na gminy, mówiono: skoro w powiecie maja tyle to,

dlaczego my mamy miec tylko symboliczna kwote, powinnismy miec, chociaz polowe

tego, co w powiecie. Tak bylo na poczatku samorzadnosci. Teraz trwa burzliwa

dyskusja na temat ustalania diet. Chcialbym sie odniesc do propozycji po zmianach.

Rozumiem, ze w poprzedniej kadencji ustalone stawki byly w jakis sposób

akceptowane, nie dochodzilo do nieporozumien miedzy przewodniczacymi komisji,

radnymi, przewodniczacym rady. Propozycja obnizenia diet, która wyplynela

ze strony Zarzadu jest bardzo dobra. Jestem za maksymalnym obnizeniem diety, ale

nie nalezy przy tym stosowac filozofii Kalego. Takie stwierdzenie dzisiaj padlo.

Dlaczego tak mówie? Z propozycji, które mamy przed soba wynika, ze dla

przewodniczacego Rady proponuje sie obnizenie diety o 259zl, czyli o 14%, dla

wiceprzewodniczacego Rady tez o 259zl, a to stanowi 16%, bo ma mniejsza stawke,
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dla przewodniczacego Zarzadu o 14%, przewodniczacych komisji o 16%, zastepców

przewodniczacego komisji o 18% i radnych o 40%, czyli o 518zl. Takie obnizki

proponuje Zarzad. Przewodniczacy Rady mówil, ze w innych powiatach

przewodniczacy maja dwukrotnosc, 2,5, 2,75 diety radnego. W zwiazku

z powyzszym moje pytanie brzmi: dlaczego w ubieglej kadencji nie mial Pan diety

w wysokosci 2.500zl, tylko 1.813zl? Jest tu brak pewnej konsekwencji w dzialaniu.

Mozna sie posilkowac innymi radami, ale zeby porównywac pewne rzeczy nalezy

porównac wiele elementów w poszczególnych radach. Nie mozna wybiórczo

porównywac jednej rady z druga. Zgadzam sie na obnizenie diet o 40%, popre

równiez propozycje obnizki o 50%, czy o 70%, ale nalezy to robic równo wszystkim,

procentowo od dotychczasowych diet. Taki jest mój wniosek. Nie mozna brac pod

uwage tylko jednej kwoty. Wtedy bedzie to mialo realne, racjonalne uzasadnienie.

W innym przypadku caly czas istnieje podejrzenie kombinowania, istnieje

podejrzenie, ze próbuje sie w dziwny sposób wynagradzac nielicznych stosujac

rózne miary do oceny poszczególnych stanowisk. Dziekuje.

RadnyKrzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - mysle, ze

argumentacja jest niezasadna. Radny Adamski caly czas chcialby pobierac diete

bliska przewodniczacemu rady nie bedac przewodniczacym rady, bo uklad 1,4 jest

bliski jednosci. To nie jest tak, ze radny ma uzasadnione roszczenie do tego zeby

pobierac diete w wysokosci przewodniczacego Rady. Proporcja obowiazujaca

poprzednio byla niewlasciwa i w tej chwili próbuje sie to zmienic zgodnie z ustawa

o samorzadzie powiatowym. Nie chcemy odbiegac od innych powiatów. Radny Ciach

jest zdziwiony, ale praca, która on w tej chwili wykonuje jako radny jest

nieproporcjonalnie mniej pracochlonna, mniej odpowiedzialna od tej, która wykonuja

wszyscy pozostali funkcyjni czlonkowie Rady. Poniewaz zajeliscie Panstwo pozycje

opozycji, wszystko co bedzie przedkladane przez druga strone, nawet znaczace

obnizki beda nazywane podwyzkami, a uzasadnienie zawsze bedzie w ten sposób

konstruowane. W tej chwili dochodzimy do ukladu, który obowiazuje w wiekszosci,

a nawet proponujemy nie faworyzowac przewodniczacego rady, bo sa powiaty,

w których dieta przewodniczacego jest wielokrotnie wyzsza od diety radnego.

Radny Zygmunt Adamski - to nie ja powiedzialem, ze dieta

przewodniczacego ma byc 40% wyzsza od szeregowego radnego. Prosze
kontrolowac co kto mówi.

37

------- -- - ---



Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Prosze, radny Ciach.

Radny Stanislaw Ciach - jaka ustawa i kiedy wydana mówi o tym, ze

przewodniczacy rady powiatu musi pobierac 200% czy 300% diety radnego?

Ja myslalem, ze Pan przyszedl pracowac do Rady Powiatu dla dobra ludzi a nie dla

kasy. Dziekuje.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu -

w najblizszych miesiacach bedzie Pan mógl udowodnic, ze nie przyszedl Pan

pracowac do Rady dla kasy. Nie szafujmy brukowymi okresleniami.

Prosze radna Nowaczyk.

Radna Maria Nowaczyk - Panie Przewodniczacy! Wysoka Rado! Prosilam

o ustosunkowanie sie do wypowiedzi na temat równosci diety przewodniczacego

Rady i czlonków Zarzadu Powiatu. Czym to jest podyktowane, czy jest w tej sprawie

rozporzadzenie, czy jest to tylko wasze uzasadnienie? Jesli takowe jest to

chcialabym je uslyszec. Czy ma Pan dane na ten temat z innych powiatów?

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - nie mam na

ten temat danych. Ustawa o samorzadzie powiatowym stanowi, ze diety powinny byc

zróznicowane ze wzgledu na funkcje, które radny wykonuje. Jest takze

rozporzadzenie Rady Ministrów w sprawie w maksymalnej wysokosci diet

przyslugujacych radnemu powiatu. Radnemu przysluguja w ciagu miesiaca diety

w wysokosci do:

1) 100% maksymalnej wysokosci diety w powiatach powyzej 120tys. mieszkanców,

2) 85% maksymalnej wysokosci diety w powiatach od 60tys. do 12Otys.

mieszkanców (my jestesmy w tym przedziale),

3) 70% maksymalnej wysokosci diety w powiatach ponizej 60tys. mieszkanców.

Radna Maria Nowaczyk - czyli ta równosc Pana zdaniem powinna byc

zachowana. Skad sa moje watpliwosci? We wczesniejszej wypowiedzi zaznaczyl

Pan, ze diety zróznicowane sa pod wzgledem pracy, obowiazków. Ja dostrzegam

bardzo duze róznice miedzy praca przewodniczacego Rady a praca czlonków

Zarzadu, z szacunkiem do kazdej powinnosci. Wydaje mi sie, ze te róznice powinny

byc wykazane ze wzgledu na nawal pracy, odpowiedzialnosc. Dziekuje.

Radny Jacek Niepieklo - chcialbym podtrzymac wniosek dotyczacy

obnizenia diet. Haslem wyborczym Forum samorzadowego bylo zmniejszenie diet o
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50%. Trzeba dotrzymywac danego slowa w przeciwnym razie oszukacie swoich

wyborców. Dziekuje.

Radna Renata Mastalerz - Czapnik - wnioskuje, aby funkcja radnego

z wylaczeniem przewodniczacego Rady Powiatu, która rzeczywiscie jest funkcja

obciazona duza iloscia pracy, byla honorowa i bezplatna.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacyRady Powiatu - latwo

zglosic wniosek, który ze wzgledu na przepisy prawa nie moze byc uwzgledniony.

Program wyborczy Forum Samorzadowego zamieszczony jest na stronie

internetowej. Mozna sie z nim zapoznac. Na oficjalnej stronie nie bylo mowy

o dietach.

Proponuje przeglosowac wnioski.

Radny Jan Piekara - podtrzymuje wniosek zgloszony przez Pania Mastalerz

- Czapnik. Mam nadzieje, ze podda go Pan pod glosowanie. Powiedzial Pan, ze jest

to niemozliwe pod wzgledem prawa. Moje zdanie jest inne. Moge to udowodnic.

Pracowalem w samorzadzie gminnym przez dwie kadencje. W pierwszej kadencji

dieta radnego wynosila 30zl.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - prosze

o zglaszanie wniosków.

Radny Zygmunt Adamski - zeby nie byc w konflikcie z prawem proponuje

zeby dieta radnego wynosila 1zl.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy RadyPowiatu- kto jest za

przyjeciem zgloszonego wniosku, prosze o podniesienie reki.

Rada Powiatu nie przyjela powyzszego wniosku (7 glosów za, przy

12przeciwnych).

Radny Zygmunt Adamski - wnioskuje o obnizenie diet radnym o 40%.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - kto jest za

przyjeciem wniosku zgloszonego przez radnego Adamskiego, prosze o podniesienie

reki.
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Rada Powiatu 7 glosami za, przy 12 przeciwnych (19 radnych glosowalo) nie

przyjela wniosku zgloszonego prze radnego Zygmunta Adamskiego.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - czy ktos

chcialby jeszcze zglosic wniosek? Nie widze. Prosze Komisje Uchwal i wniosków o

odczytanie projektu uchwaly.

Radna Grazyna Ryczynska odczytala projekt uchwaly, który stanowi zalacznik

do protokolu.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Kto jest za podjeciem uchwaly w proponowanym brzmieniu, prosze o podniesienie

reki.

Rada Powiatu 11 glosami za, przy 7 glosach przeciwnych i 1 wstrzymujacym

podjela uchwale Nr 11/13/06w sprawie uchwalenia zasad ustalajacych wysokosc diet

przyslugujacych Przewodniczacemu Rady, Wiceprzewodniczacym Rady,

Przewodniczacym Komisji Rady Powiatu, Wiceprzewodniczacym Komisji, czlonkom

Zarzadu Powiatu i radnym.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.
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Pkt 12

Interpelacie. zapytania.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - prosze

radny Adamski.

Radny Zygmunt Adamski

przewodniczacego, starosty to sa

budzetu?

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - prosze

o odpowiedz.

StarostaAndrzejStepien- sa to audycjeplatnez budzetupowiatu.

Radny Zygmunt Adamski - poniewaz, jak juz wielokrotnie mówilem radni

maja takie same prawa, wobec tego proponuje, zeby mieli okazje wypowiadac sie

w radiu wszyscy radni czyli jakas forme trzeba opracowac, zeby przekazac te

terminy, albo poszczególnym radnym, albo poszczególnym klubom, czy komisjom.

Chodzi o to, zeby kazdy radny mial mozliwosc skorzystania z audycji oplacanych

przez rade, zeby nie bylo faworyzowania jednej grupy, a dyskryminowania innej.

Mysle, ze w najblizszym czasie jakas propozycje otrzymamy.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje

bardzo. Czy sa jeszcze jakies pytania?

Starosta Andrzej Stepien - Panie Przewodniczacy! Wysoka Rado!

Traktujemy te audycje, sa to 4 audycje w miesiacu, jako forme promocji powiatu nie

jako forum dyskusyjnego politycznego, tylko stricte promocja powiatu. Jedna z tych

audycji zawsze sie odbywa po sesji i przewodniczacy wskazuje osobe, która

uczestniczy w tym programie. Czesto w poprzedniej kadencji, jak dobrze pamietam

wystepowal przewodniczacy Komisji Zdrowia wówczas pan Jacek Górski. Wcale nie

byla to osoba laczona w jakis sposób z ugrupowaniami, które kierowaly, rzadzily w

powiecie. Prosze to traktowac w ten sposób. Ja mysle, ze to o czym mówi radny

Adamski to sa jakies dodatkowe formy prezentacji w Radiu Ziemi Wielunskiej.

Radny Zygmunt Adamski - przepraszam bardzo, jezeli ciagle wystepuja te

same osoby to co one promuja powiat, czy siebie? Jaka to jest promocja powiatu?

Nie uzywajmy tego typu okreslen, bo one sa nieprawdziwe. Wobec tego moja

- mam pytanie, czy wystapienia w radiu

wystapienia platne? Jezeli tak, to z jakiego
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propozycja idzie w innym kierunku, zeby z tych audycji mogli skorzystac

poszczególni radni. Ustalimy zasady, czy to bedzie 2 radnych, 1 radny, 3 radnych,

ale pewne zasady musza byc ustalone po to, zeby mial mozliwosc wypowiedzenia

sie kazdy radny na antenie, bo powtarzam jeszcze raz te audycje sa finansowane z

budzetu rady. Bardzo bym prosil, zeby nie interpretowac tego po swojemu.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje

bardzo. Mysle, ze mozna sprawdzic ile w poprzedniej kadencji przewodniczacy Rady

Powiatu zabieral glos w radiu. To wcale nie jest tak, ze caly czas chodza ci sami

ludzie, bo raczej bylem w mniejszosci. Ja uwazam, ze jezeli faktycznie wystapienia

radnych w radiu maja powodowac nastepne konflikty, to my po prostu zrezygnujemy

z tych audycji. Dziekuje bardzo. Kto jeszcze chcialby zabrac glos?

Pan Zdzislaw Kaczmarek- Panie Przewodniczacy!Nie wiem dlaczego

wysnul pan tak daleko idacy wniosek, zeby w ogóle zrezygnowac z kontaktu z

mediami wrecz chcialbym zlozyc nastepujacy wniosek, aby wydelegowac równiez do

prasy po dwóch, moze po trzech radnych wtedy nie byloby moze sporu, ze wszyscy

chodza do radia. Moze chetnie uczestniczylibysmy w czyms takim jak konferencja

prasowa po sesji i wszystkie media beda wtedy mialy dostep do tych informacji,

których panstwo tak bronicie lub tak wyrywacie sobie w radiu. Dziekuje.

Radny Krzysztof Owczarek- przewodniczacyRady Powiatu - to jest

kwestia tylko wyjasnienia, tzn. to sa w ogóle dwie rózne sprawy kwestia udzielania

informacji dla radia czy dla prasy, czy udzialu radia i prasy w posiedzeniach, które sa

jawne i kazdy ma w szczególach wglad czego sprawa dotyczy. Tu nie ma zadnych

kontrowersji, oczywiscie jestesmy otwarci i jak pan zaprosi, czy radio to kazdy ma

mozliwosc wystapienia chodzi tylko o to, czy maja to byc audycje platne, czy nie.

Dziekuje bardzo. Prosze wicestarosta.

Wicestarosta Janusz Antczak - Panie Przewodniczacy! Panstwo Radni!

Churchill bardzo dobrze okreslil w 46 roku, ze demokracja jest to najgorsza forma

sprawowania wladzy, ale nikt nigdy lepszej nie wymyslil, dlatego cokolwiek bedzie sie

robic po jednej stronie, czy po drugiej zawsze bedzie na zle, ale mam nadzieje, ze

logika przewazy i czteroletnia wspólpraca pouklada sie w tej radzie i w zgodzie

bedziemy naprawiac to co bylo nie tak. Dziekuje.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje

bardzo.
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Pkt 13

Wnioski. oqloszenia i oswiadczenia radnych.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - chcialem

panstwu przeczytac pismo, które dotarlo do Rady Powiatu Wielunskiego.

Przewodniczacy Rady Powiatu Krzysztof Owczarek odczytal pismo, które

stanowi zalacznik do protokolu.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu -

przypominam o zglaszaniu klubów i przedstawicieli tych klubów do komisji, które juz

dzisiaj znamy. Jezeli chodzi o oswiadczenia majatkowe padaly pytania, wiec

wyjasniam, ze jezeli chodzi o dochody to nalezy ujac dochody od poczatku roku do

dnia zlozenia oswiadczenia i ewentualnie dolaczyc zgodnie z ustawa dodatkowe

oswiadczenie z zakresu prowadzenia dzialalnosci gospodarczej. Prosze wczytac sie

w punkty ustawy, które o tym mówia.

Kwestia radia. Do radia jest propozycja, zeby poszedl wiceprzewodniczacy Rady

Powiatu Józef Kowal. Czy ta propozycja jest akceptowana?

Radny Zygmunt Adamski - przed chwila rozmawialismy na ten temat. Byla

dyskusja. Jezeli zostajemy przy tym co bylo, czyli znowu jest dyktat, bo

przewodniczacy wyznacza i koniec.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacyRady Powiatu - zaraz

bedziemy glosowac. Nie wyznacza. Kto jest za tym, zeby wiceprzewodniczacy Kowal

reprezentowal rade w radiu?

W wyniku glosowania wiceprzewodniczacy Rady Powiatu Józef Kowal zostal

delegowany do radia. Za glosowalo 11 radnych, 6 bylo przeciwnych, przy 2

wstrzymujacych sie.
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Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - sesja

nastepna juz jest ustalona na 29 grudnia o godzinie 9.00. Prosze radny Niepieklo.

Radny Jacek Niepieklo - w ostatniej chwili przypomniala mi sie sprawa, która

moze byc potraktowana jako wniosek. Byc moze wszyscy z mediów wiedza, ze

niedawno w naszej gminie wydarzyla sie tragedia, tzn. zmarla matka, która

pozostawila dwanascioro dzieci. Mój wniosek dla Rady Powiatu bylby taki, aby Rada

Powiatu tez pozyskala jakies srodki. Chodzi mi o to, aby kazdy z radnych

zdeklarowal sie tym bardziej, ze dzisiaj juz wiadomo jakie beda diety. Ja nie mówie

kto ile ma dac i w jakiej formie, moze pomoc mogloby byc w formie rat. Czy panstwo

deklaruja zgode na wspomozenie tej rodziny? Dziekuje.

Radny KrzysztofOwczarek- przewodniczacyRady Powiatu- dziekuje.

Mysle, ze wniosek jest godny rozwazenia. W biurze rady bedzie taka mozliwosc,

panie beda prowadzic liste i bedzie mozliwosc wplaty i te kwote, która wplynie

przekazemy. Bedziemy sie z panem bezposrednio kontaktowac.

Prosze, kto jeszcze chce zabrac glos?

Pan Widera - pierwsze moje pytanie jest takie: czy szpitalem to zarzadza

starosta?

Starosta Andrzej Stepien - w szpitalu jest dyrektor.

Pan Widera - ale kto ma nadzór? Rada Powiatu, tak? Tylko budynkiem, czy

placem tez?

Radny KrzysztofOwczarek- przewodniczacyRady Powiatu - prosze

powiedziec o co chodzi?

Pan Widera - chodzi o teren szpitala. Mam takie pytanie: czy teren szpitala

zostal przeznaczony na wysypisko smieci? Jesli nikt nie wie to zaraz przedstawie

sytuacje. W roku 56 jak szpital byl oddawany porzadkowalismy teren szpitala, miedzy

innymi ja jako mlody chlopak powrócilem z wojska, zeby szpital byl szybciej oddany.

Zbieralo sie spoleczenstwo z miasta Wielunia i porzadkowalo teren szpitala, nawozilo

ziemie, równalo te wszystkie wykopy, bo tam byly kamieniolomy. Niezyjacy juz

dyrektor Patryn stal i pilnowal jak spoleczenstwo robi porzadek i do czego zdazam.

Idac krótsza droga przez siatke od osiedla za szpitalem dwa tygodnie temu, ale nie

tylko dwa tygodnie, bo w zeszlym roku tez, prosze panstwa co tam jest - wysypisko

smieci. Wysypisko smieci, wysypisko brudu, wysypisko bakterii, wirusów. Jak mozna

dopuscic do takiej sytuacji. Jesli jest Sanepid i potrafi widziec w szpitalu porzadki, to
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dlaczego na terenie szpitala nie widzi. Jak chorzy tam maja chodzic? Wszystkie

podlogi stare, plytki stare, rury kanalizacyjne wyrzucane sa na zewnatrz. Smieci

z ulicy obok szpitala zmiata sie na przyczepy, ale wozi sie tam. Czy osiedle

i spoleczenstwo mieszkajace obok musi oddychac tymi bakteriami, wirusami? Prosze

panstwa! Jak mozna dopuscic do takiej sytuacji, do takiego porzadku, do takiego

bezladu w szpitalu? Idac tam natrafilem akurat na przyczepe, która wywozila smieci z

terenu szpitala, dochodze i pytam sie: kto panu zezwolil wywozic smieci?

Odpowiedz: dyrektor Owczarek.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - to nie ten

co tu siedzi tylko taki prawdopodobnie ze szpitala.

Pan Widera - ale do czego nawiazuje? Nawiazuje do tego, ze pan jako

prezes, bedac przewodniczacym rady wydaje regulaminy porzadkowe dla miasta i

gminy Wielun. Czy nie moze pan wydac regulaminu dla szpitala?

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - prosze

pana, to o czym pan mówil zostanie zbadane.

Pan Widera - stawiam wniosek, aby w zwiazku z tym powolac komisje i pójsc

sprawdzic co tam jest!?

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - tak. Bedzie

to zbadane.

Pan Widera - jak wiatr wieje z pólnocy i zachodu to wszystko leci na osiedle

za szpitalem, jesli odwrotnie to na miasto Wielun. Jak tak mozna. Slysze w radiu,

czytam w prasie, ze wladza szpitala stara sie o podwyzki, ale o porzadki to nie ma

kto zadbac. Przepraszam bardzo za podniesiony glos i dziekuje za wysluchanie.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje

bardzo. Prosze przewodniczacy Spodymek.

Radny Adam Spodymek - ja chcialem takze zlozyc propozycje. Jak panstwo

pamietacie nasza reprezentacja w siatkówce zdobyla ostatnio medal, wydarzenie

historyczne. Zgodzicie sie panstwo, ze duzy udzial w tym mial takze mieszkaniec

naszego powiatu Mariusz Wlazly, dlatego proponuje by Zarzad podjal dzialania by

zaprosic go na sesje i w jakis sposób podziekowac mu i uhonorowac go. Pamietajmy

takze, ze Mariusz Wlazly byl uczestnikiem Igrzysk Ziemi Wielunskiej organizowanych

przez nasz powiat w Skomlinie i dlugo musielismy czekac by znów taki spektakularny

sukces odniósl sportowiec z naszej ziemi, bo o ile pamietam - tu przydal by sie pan

Henryk Bogus - ostatnim takim sportowcem byl Jan Werner. Dziekuje.
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Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje

bardzo. Konczymy sesje, ale jeszcze przed zamknieciem chcialbym zyczyc Panstwu,

poniewaz jest to ostatnia sesja przed Swietami, zdrowych, wesolych Swiat. Przed

Nowym Rokiem jeszcze sie spotkamy.

Pkt 14

Zamkniecie II sesii Radv Powiatu w Wieluniu.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - zamykam II

sesje Rady Powiatu. Dziekuje wszystkim.

Protokolowaly:

Alicja Oudaczyk
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Anna Zychla
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